
KQG150Y露天高风压潜孔钻机 宣化钻机

产品名称 KQG150Y露天高风压潜孔钻机 宣化钻机

公司名称 张家口宣化邦达潜孔钻机有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:邦达
型号:KQG150Y
别名:露天高风压潜孔钻机

公司地址 张家口宣化区北门外大街邵家湾70号

联系电话 13303133572 13803134125

产品详情

品牌 邦达 型号 KQG150Y
别名 露天高风压潜孔钻机 用途 见表
钻孔直径 152-165（mm）（mm） 钻孔深度 17.5（m）（m）
钻孔角度 见表（°） 外形尺寸 见表（mm）
重量 16.5（t） 立轴转速 见表
钻杆直径 见表

张家口宣化邦达潜孔钻机有限公司是，坐落于河北古城宣化，本公司经济实力雄厚，技术力量强大，是
专业生产潜孔钻机的主导厂家。在广大客户的鼎力支持下，邦达公司秉承先进的企业文化和经营理念，
依靠优秀的管理团队和科学的管理体制，始终致力于高性价比的研发、制造、销售和服务，并积极探索
和开发于潜孔钻机的新技术.....面对新的机遇和挑战，公司将与时俱进，不断提高经营管理水平，培育和
强化公司核心竞争力，努力为广大客户提供最优质的服务。zhangjiakou xuanhua banda hole drill ltd, located
in the ancient city of hebei xuanhua, the company"s economic strength, technical strength, is a professional of the
dominant hole drill manutactures.in full support of our customers,banda company receives advanced corporate
culture and bussiness philosophy , relying on excellent management team and scientific management system, is
committed to cost-effective r and amp; d hole drill, manufacture ,sales and actively exploration and development in
the area of hole drill new dechnologies and new products...facing the new opportunities and challenges , the company
will advance with the times and constantly improve the management level ,cultivate and strengthen in the company"s
core competence, and strive to provide our clients with the best service.thank you for your trust and support and look
forward to your patronage and cooperation.
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